
Mārupes novada Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvās padomes sēde 

SĒDES PROTOKOLS Nr. 2023/2 

 

DATUMS: 2023. gada 20. jūnijā 

SĒDE SĀKAS: plkst. 18:00  

VIETA: klātienē – Inbox.lv ledus hallē Hokeja iela 1, Piņķi, Babītes pagasts, LV-2107 

 

PADOMĒ piedalās:  

1. Ilze Krēmere, Mārupes novada pašvaldības izpilddirektora vietniece; 

2. Renārs Krīgers, novada iedzīvotājs, Latvijas futbola federācijas mārketinga direktors; 

3. Igors Gucanovičs, novada iedzīvotājs, Babītes sporta kompleksa triatlona treneris; 

4. Ginta Šenfelde, Salas sākumskolas vecāku padomes pārstāvis; 

5. Ildze Straume, novada iedzīvotāja; 

6. Silvijas Bartušēviča, Mārupes Sporta centra vadītāja; 

7. Jana Zvejniece, Biedrība “Sporta klubs Virsotne”; 

8. Guntis Ruskis, Mārupes Biedrība BMX klubs; 

9. Guntars Reika, Mārupes novada Babītes sporta kompleksa vadītājs; 

10. Nauris Metnieks, Mārupes novada iedzīvotājs, 3x3 Latvija pārstāvis; 

11. Ilona Kojaloviča, Mārupes novada iedzīvotāja; 

12. Eva Krastiņa, Mārupes novada pašvaldības, Sporta pārvaldības speciāliste. 

 

PIEDALĀS pieaicinātās personas: 

1. Valdis Kārkliņš, Mārupes novada pašvaldības priekšsēdētāja vietnieks; 

2. Liene Šmite, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja; 

3. Viktorija Mogiļeviča, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja vietniece sporta 

jautājumos; 

4. Evija Papule, Mārupes novada pašvaldības izpilddirektora vietniece izglītības, kultūras 

un sporta jautājumos; 

5. Aivars Osītis, Mārupes novada pašvaldības deputāts; 

6. Rodrigo Laviņš, sporta studijas “R.Laviņa Sporta studija” vadītājs 

7. Rūdolfs Nerets, sporta studijas “R.Laviņa Sporta studija” menedžeris. 

 

PADOMĒ nepiedalās; 

1. Gatis Ģērmanis, novada iedzīvotājs 

2. Dina Kalandarova, Babītes vidusskolas vecāku padomes pārstāvis 

3. Silvestrs Savickis, Mārupes Biedrība Mārupes Uzņēmēji; 

4. Ints Pīrāgs, Biedrība “Basketbola Līga”; 

5. Kaspars Rimša, Mārupes novada iedzīvotājs; 

6. Juris Beļinskis, Mārupes iedzīvotājs, dažādu sporta pasākuma organizators; 

7. Ringolds Prāvasts, Futbola biedrība “Prioritāte”; 

8. Jolanta Ivanova, Biedrība "Pierīgas Partnerība". 

 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. “R.Laviņa sporta studija” kluba prezentācija; 

2. Mārupes novada aktualitātes;  

3. Rīcības plāns – pārskats, darbs grupās; 

4. Citi jautājumi. 

  



 

NORISE: 

Sēde notiek Inbox.lv ledus hallē Hokeja iela 1, Piņķi, Babītes pagasts, Mārupes novads. 

Sākums:plkst.18.00  

 

1. “R.Laviņa sporta studija” kluba prezentācija 

R.Laviņš klātesošos informē par “R.Laviņa sporta studija” ideoloģiju, pamatprincipiem, 

darbības veidu un nākotnes iecerēm. Tiek stāstīts par kluba sasniegumiem un spilgtākajiem 

spēlētājiem. Īpaši tiek uzsvērta doma, ka sportistiem ir jāpalīdz attīstīties un lai hokejā to 

izdarītu jārod iespējas attiecīgu vecumu un meistarību sasniegušajiem sportistiem doties 

trenēties un augt sasniegumos uz ārzemēm. R.Nerets detalizētāk izklāsta domu par jauniešu 

atbalstīšanu ceļā uz mērķiem, par kluba pamatdomu un struktūru, par demokrātiska kluba 

principiem. 

G.Ruskis: Kāda veida sadarbību un kādu atbalstu Jūs vēlētos no Mārupes novada pašvaldības? 

I.Krēmere: Papildina no pašvaldības puses, ka sadarbība varētu būt dažāda un atbalstoša, ne 

visiem jābūt zem pašvaldības Sporta skolas, ir labi, ja līdzās var pastāvēt arī privātās 

organizācijas. Pašvaldībā ir pieņemti saistošie noteikumi, kuri paredz atbalstu organizācijas 

darbības nodrošināšanai, ar mērķi atbalstīt un sekmēt sporta organizāciju darbību. Noteikumi 

paredz finansējumu 28 eiro par katru organizācijā reģistrēto audzēkni. 

R.Krīgers: jautā par 1 bērna 1 mēneša izmaksām hokeja klubā? Cik ļoti Mārupes novada 

palīdzība/līdzfinansēšana var atvieglot vecāku ikmēneša maksājumus par hokeju? 

R.Laviņš atbild: izmaksas atkarībā no bērna vecuma sastāda no 250 eiro līdz 400 eiro mēnesī, 

kas priekš Latvijas ir lielas summas un tajās nav ierēķināts ekipējums. 

I,Krēmere: Mārupes novadā ir pieņemti saistošie noteikumi, kuri paredz atbalstu sportistiem, 

organizāciju darbības nodrošināšanai un veselīga dzīvesveida veicināšanai. Šobrīd šis atbalsts 

organizācijām ir 28 eiro par 1 bērnu, šobrīd vēl nav aprēķinātas paredzamās izmaksas 1 bērnam 

sporta skolā, jo skola savu darbību vēl nav uzsākusi.  

 

2.  Mārupes novada aktualitātes 

I.Krēmere Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvās padomes sēdes dalībniekiem izskaidro jauno 

Mārupes novada pašvaldības struktūru, izmaiņām iestāžu sastāvos un darbībās, kā arī 

klātesošie tiek iepazīstināti ar jaunajiem darbiniekiem: Mārupes novada pašvaldības 

izpilddirektora vietnieci izglītības, kultūras un sporta jautājumos Eviju Papuli un Izglītības, 

kultūras un sporta pārvaldes vadītāja vietnieci sporta jautājumos Viktoriju Mogiļeviču. Tālāk 

sēdes dalībnieki tiek informēti par 2023 gada Līdzdalības budžeta konkursa virzību un plānoto 

laika grafiku. Kā svarīgu prezentācijas punktu I.Krēmere stāsta par Investīciju plāna 

2023.gada investīcijām sportā. Klātesošie tiek iepazīstināti ar lielākajām investīcijām sporta 

jomā pa apkaimēm. 

G.Ruskis: Vai Skultē nebūtu lietderīgi īstenojot ieplānoto rekonstrukciju sporta laukumam, 

būvēt to ar jumtu, ka esam runājuši, ka novadā ir nepieciešama šādi aprīkota infrastruktūra? 

I.Krēmere: Sporta laukuma pārbūves plānā tas nav paredzēts, kā arī jāņem vērā, ka Skultes 

sporta laukums savas lokācijas dēļ, nav ērti pieejams visiem novada iedzīvotājiem un segtais 

laukums būtu jāplāno kādā no citiem sporta laukumiem. 

 

Eva Krastiņa klātesošos informē par Sporta un aktīvās atpūtas attīstības stratēģijas virzību. 

Tiek stāstīts par jau paveiktajiem posmiem, par šī brīža darāmo darbu un atlikušajām rīcībām 

līdz stratēģijas pabeigšanai.  



Klātesošie tiek aicināti iesaistīties darba grupās, kur diskusiju ceļā jāsadala piedāvātās rīcības 

prioritātēs (I prioritāte svarīgāka un II prioritāte mazāk svarīgs par I prioritāti). 

Grupu darbs 15 min. 

Katra grupa noprezentē savu viedokli 

Grupu darba rezultāti: 

 

I prioritāte Vairāk I prioritāte Vairāk II 

prioritāte 

II prioritāte 

katru gadu rīkot 
sporta nozares 
apbalvošanas 
pasākumu un sumināt 
labākos sportistus, 
komandas, trenerus, 
aktīvistus, tiesnešus; 

nodrošināt 
informācijas 
pieejamību par 
sportistiem un sporta 
organizācijām 
piešķirto finansējumu; 

iekļaut sporta vēstures 
informāciju 
mājaslapā; 
 

veidot jaunas sporta 
tradīcijas un palielināt 
esošo pasākumu 
kapacitāti. 
 

izstrādāt caurspīdīgu, 
saprotamu 
finansēšanas un 
atalgojuma modeli 
sporta nozarē; 

veidot vienotu gada 
sporta pasākumu 
plānu; 
 
 

pilnveidot 
informācijas apriti un 
pieejamību; 
 
 

aprīkot 
multifunkcionālu 
sporta laukumu ar 
piepūšamo jumtu; 

attīstīt Sporta skolu; pilnveidot novada 
mājaslapas sadaļu 
„Sports”. 
 

izveidot atbalsta 
mehānismu jaunu 
sporta veidu 
ieviešanai Mārupes 
novadā; 

 

 veidot sadarbību ar 
privātajām sporta 
organizācijām 
dažādās jomās; 

veidot sporta nozares 
iekšējo/ārējo 
komunikāciju un tēla 
atpazīstamību; 

 

 izveidot 
labiekārtojumu blīvi 
apdzīvoto ciemu 
teritorijās; 

piesaistīt finansējumu 
no dažādiem 
finansēšanas avotiem; 
 

 

 nodrošināt sporta un 
aktīvās atpūtas 
objektus ar 
nepieciešamo 
aprīkojumu. 

veidot pārskatāmu 
sporta nozares 
atspoguļojumu; 
 
 

 

  izveidot 
multifunkcionālo 
sporta manēžu 
/Olimpisko centru; 

 

 

 

SĒDE BEIDZAS: plkst. 20:00  

 

NOLEMTS: 

• Nākošo Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvās padomes sēdi rīkot septembrī, kad tiks 

apspriesta Sporta un aktīvās atpūtas attīstības stratēģijas 1. redakcija 

 

IZTEIKTIE PRIEKŠLIKUMI:  

• Izveidot kalendāru ar sporta pasākumiem sadalījumā pa apkaimēm; 

• Veicināt starptautisku partnerību sporta jomā; 

• Organizēt plaša mēroga starptautiskus pasākumus, kuri veicinās vietējo 

uzņēmējdarbību; 

• Vairāk izmantot vietējos resursus sportā un aktīvajā atpūtā, kā piemēram zirgi; 



• Stratēģijā iekļaut konkrētas rīcības, kas veicinātu sportošanu un fizisko aktivitāšu 

ievērošanu ikdienā vecuma grupā virs 50 gadiem; 

• Aktīvi domāt par pielāgotā sporta iespējām novadā. 

 

 

 

PIELIKUMĀ: 

• Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvās padomes sēdes prezentācija. 

• R.Laviņa prezentācija. 

 

 

Protokolu sagatavoja:  E.Krastiņa, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes 

Sporta speciāliste 

 

Sanāksmes vadītāja: I.Krēmere, izpilddirektora vietniece, Sporta un aktīvās 

atpūtas konsultatīvās padomes priekšsēdētāja 


